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Zápis č. 24 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 13.03.2013 
  
Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 18.45 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, I.Birke, P.Mach (od 16.45 hod.), J.Slezák, Ing.J.Šponer (od 

16.20 hod.),  V.Kozáková  

Omluveni: Pan Ing.A.Taitl, MVDr.T.Vlach 

 

Hosté: Pan Dr.P.Roušar, starosta; Ing.R.Březina, ved. OŽPD a pověř. ved. OMI; J.Šilar – 

Dopravní fakulta;  

- viz přiložená prezenční listina.  

 
Program jednání:  
 

1/ Stavba kanalizace na hlavní; oprava komunikace Chmelické; havarijní stav mostku 

DK bere na vědomí informaci o tom, že spol. Čermák a Hrachovec, a.s. uvažuje o posunutí 

stavby kanalizačního přivaděče na Starokolínské cca od 26.03.2013 do 23.06.2013 do 

oblasti před PENNY – u křížení Pilovská-Oplanská – viz příloha. Dále bere na vědomí 

podrobnou informaci, kterou podal pan Dr.P.Roušar, starosta MČ P21 a p. Jan Slezák, 

místostarosta MČ P21a uvádí, že rozhodnutí ponechává na RMČ Praha 21. DK požaduje, aby 

na komunikaci Chmelické po ukončení objízdné trasy byla provedena rekonstrukce plynu, 

dokončena chybějící kanalizace a teprve poté vybudovány trvalé povrchy. Dále DK bere na 

vědomí informaci o (viz původní bod 9) řešení havarijního stavu mostku pod komunikací 

Starokolínskou v intencích jednání s p. Ing.J.Tumpachem, které se uskutečnilo na OŽPD dne 

12.03.2013. DK požaduje, aby Rada MČ P21 v co nejkratší lhůtě jednala s ředitelem ODA 

MHMP p.Ing.Heroudkem tak, aby zajistila řádné objízdné trasy pro vozidla nad 3,5 t dle 

existujícího odborného posudku pana Ing.Luxemburka. Hlasování se uskutečnilo v 17.15 hod. 
Úkol trvá – průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

2/ Cyklostezka v Čentické, vč. info o zřízení „Zóny 30“ 

Pan Ing.Seiner se na dnešní zasedání DK omluvil – odborné školení. DK projednala s panem 

Ing.Březinou řešení majetkových vztahů v této věci a žádá, aby ved. OMI přizval na příští 

zasedání p.Ing.Seinera, který bude mimo jiné informovat i o majetkovém elaborátu 

Úkol trvá –info podá p.Ing.Seiner za účasti OMI 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

3/ Informace o lince BUS 260  

DK důrazně upozorňuje OMI na možný blížící se termín (9.červen 2013) slavnostního uvedení 

nových zastávek na lince 260 do provozu a žádá, aby ved. OMI ve spolupráci se spol. Ateliér 

DUK / OSÚ ÚMČ P21/ROPID/MHMP, ODA zajištil veškeré administrativní podklady a rovněž, 

aby akce byla i finančně kryta z rozpočtu MČ P21  

Úkol trvá – info na příštím zasedání DK podá p.Ing.R.Březina/OMI 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 
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4/ Žádosti podnikatelů o udělování  výjimek pro vjezd nákladních vozidel na místní 

komunikace spravované MČ Praha 21  

K obsahu žádosti OMI (viz příloha) DK uvádí, že se k dané věci již vyjádřila na svém předchozím 

zasedání a dále uvádí, že nesouhlasí s udělováním výjimek, resp. navrhuje, aby se problematika 

řešila, jako doposud s tím, aby věc nebyla žadateli zneužívána při současných objízdných trasách 

při stavbě kanalizace na hlavní 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

5/ Dokončení parkoviště pro Policii ČR – Hulická 

DK bere na vědomí informaci o předložených návrzích OMI na řešení situace a souhlasí s řešením 

parkovacích ploch ve shodě s Policií ČR, odborem služby dopravní policie – viz příloha. 

Úkol trvá –info o dokončení akce podá p.Ing.R.Březina/OMI 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

6/ Harmonogram úkolů a prací  - bod se vypouští 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

7/ Přechody pro chodce na Rohožnické při Novosibřinské a při Zlivské 

Realizaci přechodů zajistí OMI ve spolupráci s TSK hl.m.Prahy.  

V tomto bodě projednán i podnět p.Kozlovskij a p.M.Kozlovkíj Skalníkové na zřízení nových 

přechodů pro na Starokolínské. DK konstatuje, že věc je projednávána v územním řízení – 

odvolání rodiny Novákových a předpokládá realizaci cca za 2 roky. Předseda DK odpoví 

pisatelům 

Úkol trvá – info o přechodech pro chodce na Rohožnické podá p.Ing.R.Březina/OMI 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

8/ Akce stavební úprava křižovatky na Novosibřinské-Staroújezdské-Staroklánovické 

Pan Jan Slezák podal informaci o jednání s náměstkem primátora p.Noskem o harmonogramu 

výstavby/oprav/uvedení do trvalých povrchů místních komunikací – např. Hodkovská, nižší 

Starokolínská, Novolhotská, Chmelická, Staroklánovická – směr k nádraží, o vybudování 

signalizace na Zaříčanské, o opravě Zaříčanské, o cyklostezce v Čentické, o stavbě kanalizace 

na hlavní, o úpravě křižovatky a to vše v návaznosti na zajištění finančního krytí akcí 
Úkol trvá – průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

9/ Havarijního stavu mostku přes Běchovický potok pod bodem 1) 

 

10/ Dopravní situace u žel. zastávky Praha – Klánovice 

DK podrobně opětovně projednala otázky územního plánu, řešení nové žel. zastávky, řešení 

dopravy v klidu v dané oblasti a obratiště pro autobusy, opravu komunikace Staroklánovické a 

požaduje, aby byl podán podnět na změny v Územním plánu HMP a byl zajištěn i souhlas MČ 

Praha – Klánovice; věc bude ještě dále projednána na příštím zasedání DK; v první etapě 

požaduje na příští zasedání DK přizvat p. ředitele p.Ing.Mathé 

Úkol trvá, přizve V.Kozáková 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 
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11/ Příprava smlouvy – postup při náhradě škod – poškození povrchů komunikací 

DK projednala stav povrchu komunikace Hodkovské, upozorňuje na nedokončené práce dle 

projektu, požaduje provedení kontroly uzavřených smluv - Hodkovská 

Úkol trvá - ved. OMI podá info na příštím zasedání DK 

Hlasování: Pro5, Proti 0, Zdržel 0 

 

12/ SSZ na Zaříčanské -  TSK HMP má věc realizovat v tomto roce 

Úkol trvá  - sledovat 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

13/ Řešení cyklodopravy v Ú/L, resp. cyklo v Rápošovské   

DK vyslechla info p.P.Macha o schůzce, která se uskutečnila dne 25.02.2013. Požaduje, aby se na 

dané věci pracovalo tak, aby dopravní generel i cyklogenerel byly ukončeny ve stejné době. 

Požaduje i nadále spolupráci – p.P.Mach – p.Šilar – p.Syrový 

Úkol trvá – p.P.Mach podá na příštím zasedání DK další info 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

14/ Nové zastávky na ulici Starokolínské  
P.J.Slezák bude o věci jednat na odboru výstavby MHMP  

Úkol trvá – p.J.Slezák podá na příštím zasedání DK další info 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

15/ Rekonstrukce tech. nevyhovující zastávky  BUS Blatov – směr z centra  
Na příštím zasedání DK se dohovoří další postup – jednání s TSK, HMP 

Úkol trvá, sledovat. 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

16/ Úprava ulice Staroklánovické -  k nádraží  
P.J.Slezák informoval o příslibu HMP/TSK – nový povrch – po vybudování nové žel. zastávky. 

DK i nadále požaduje, aby v co nejkratší lhůtě došlo k opravení účelové komunikace vedoucí 

podél hájenky a byl dle OTP a ČSN řešen pohyb BUS 

Úkol trvá – ved. OMI podá info na příštím zasedání DK k účelové komunikaci 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

17/ Umístění informačních cedulí v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  
DK opětovně řešila otázku umístění informačních cedulí v Ú/L. Na příštím zasedání bude ještě 

dořešeno. 

Úkol trvá 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

18/ Býv. hotel Smolík -  doznačení turistické trasy  
DK bere na vědomí další info p.Ing.R. Březiny, že k doznačení dojde v dubnu 2013/klimatické 

podmínky 

Úkol trvá – sledovat  

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

19/ Dopravní generel  - doprava v pohybu 

DK bere na vědomí info p. Šilara o přípravě DG, o provedených statistických šetřeních, atd. 

Úkol trvá – p.Šilar podá další info na příštím zasedání DK 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 
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20/ Technický stav povrchu komunikace Hodkovské 

Viz bod 11/ a dále DK bere na vědomí info p.Dr.Roušara,starosty o  dnešním setkání s občany z 

Hodkovské 

Úkol trvá – info podá na příštím zasedání DK p.Ing.Březina/OMI 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

21/ p.Sady – návrh na vypuštění 

DK bere na vědomí, že p.Sadymu byl vypraven dopis  

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

 

22/ Požadavek p.P.Macha – zřízení chodníku ve Zlivské 

DK požaduje, aby OMI na příštím zasedání DK sdělil, zda je vůbec technicky možné chodník ve 

Zlivské vybudovat a zda jsou na akci finanční prostředky 

Úkol trvá – info podá na příštím zasedání DK p.Ing.Březina 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel 0 

           

Nový termín zasedání DK  -  dne 10.04.2013 od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti. 

Předseda DK žádá všechny členy o účast. 

 

 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 19.03.2013 Ing.Milan Hájek, předseda DK 
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Přílohy:  Prezence a k bodů: 1/, 4/, 5/. 
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